

Title (en)
Apparatus for remote surveillance of premises.

Title (de)
Anlage zur Fernüberwachung von Räumen.

Title (fr)
Dispositif pour la télésurveillance de locaux.

Publication
EP 0554948 A1 19930811 (DE)

Application
EP 93200253 A 19930201

Priority
DE 4203388 A 19920206

Abstract (en)
An apparatus for the remote surveillance of rooms is described. The apparatus contains at least 2 videotelephone sets which are connected to a switch network. To circumvent problems entailed by an automatic analysis of the scenes to be monitored, it is proposed that at least one videotelephone set contains a) means (8,9,10) which are provided for checking a character combination transmitted from another videotelephone set via the switch network for access authorisation, b) means (6) which are provided for placing the videotelephone set into the position of automatically transmitting current data to another videotelephone set if its transmitted character combination has resulted in an access authorisation. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird eine Anlage zur Fernüberwachung von Räumen beschrieben. Die Anlage enthält mindestens 2 Bildfernsprechgeräte, die an ein Wählnetz angeschlossen sind. Um die Schwierigkeiten zu umgehen, die eine automatische Analyse der zu überwachenden Szenen mit sich bringt, wird vorgeschlagen, daß mindestens ein Bildfernsprechgerät a) Mittel (8,9,10) enthält, die dafür vorgesehen sind, eine von einem anderen Bildferngerät über das Wählnetz übertragene Zeichenkombination auf eine Zugangsberechtigung hin zu überprüfen, b) Mittel (6) enthält, die dafür vorgesehen sind, das Bildferngerät in die Lage zu versetzen, automatisch aktuelle Daten an ein anderes Bildferngerät zu senden, sofern dessen übertragene Zeichenkombination eine Zugangsberechtigung ergeben hat. <IMAGE>

IPC 1-7
G08B 13/196

IPC 8 full level
H04N 7/18 (2006.01); **G08B 13/196** (2006.01)

CPC (source: EP)
G08B 13/19645 (2013.01); **G08B 13/19658** (2013.01); **G08B 13/19669** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] FR 2551240 A1 19850301 - ARPHI JAMES [FR]
- [A] US 4949181 A 19900814 - ELBERBAUM DAVID [JP]
- [A] EP 0467094 A2 19920122 - FUJITSU LTD [JP]
- [AP] EP 0496607 A1 19920729 - NORTHERN TELECOM LTD [CA]
- [Y] COMPUTER SYSTEMS Bd. 6, Nr. 1, Januar 1986, BROMLEY, GB Seiten 55 - 58 WRIGHT 'Vision by telephone'
- [Y] PATENT ABSTRACTS OF JAPAN vol. 15, no. 152 (E-1057)17. April 1991 & JP-A-03 026142 (NEC) 4. Februar 1991
- [A] PATENT ABSTRACTS OF JAPAN vol. 15, no. 158 (P-1193)19. April 1991 & JP-A-03 028999 (NEC) 7. Februar 1991

Cited by
DE19624542A1; EP1139661A3; EP0920210A1; US6909452B1

Designated contracting state (EPC)
DE FR GB SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0554948 A1 19930811; DE 4203388 A1 19930812; JP H05316511 A 19931126

DOCDB simple family (application)
EP 93200253 A 19930201; DE 4203388 A 19920206; JP 1858093 A 19930205